
VRNIMO ŽIVLJENJE
V SLOVENSKE VASI

NA ORLAH

Prevzem gasilskega vozila
Na vzhodnem predelu ljubljanskega Golov-

ca se na slemenu hriba razteza vas Orle, ki že
sedem desetletij neprekinjeno opravlja prosto-
voljno človekoljubno delo v Gasilskem dru-
štvu Orle. V njem je včlanjenih 25 postavnih
fantov in mož, ki so skupaj z vaščani v zadnjih
letih zgradili nov gasilski dom. V nedeljo, 21.
junija, pa so svečano, kot se za gasilce spodo-
bi, prevzeli v uporabno novo vozilo - kombi.

Orlovski gasilci so medse povabili predstav-
nike okoliških gasilskih društev - južni sektor
Ljubljane. Ta svečani dogodek so s svojo pri-
sotnostjo počastili predsednik Gasilske zveze
Ljubljana, g. Franc Vrbinc, ki je udeležencem
spregovoril o pomenu prostovoljnega gasilstva
no r*r»Hrnčiii T iuhliane nrp.HspHnik občinske
• iu f j _ —,--!;• i r

gasilske zveze, g. Ciril Ropret in poveljnik
občinske gasilske zveze, g. Ludvik Zalar, ki je
s priložnostnim nagovorom svečano predal
ključe kombija poveljniku Gasilskega društva
Orle, g. Janezu Petrovčiču. Pri tem je šlo še za
nekaj več, saj sta bila kombi in nov, še ne
popolnoma končan gasilski dom, deležna bla-
goslova, ki ga je opravil rudniški župnik, g.
Mirko Zerjav, kar je prispevalo k večji popol-
nosti in celovitosti praznovanja.

Štirje govorniki so vsi po vrsti pohvalili zav-
zetost in delavnost orlovskih gasilcev in vašča-
nov, ki že od daljnega leta 1924 skrbijo za
učinkovito pripravljenost, če bi bilo potrebno
uporabiti opremo, vozilo in znanje.

O nastanku in razvoju prostovoljnega Gasil-
skega društva Orle je spregovoril domači
predsednik, g. Alojz Okoren. Povedal je, da
so bili orlovski gasilci vedno delavni, saj so si
že leto po ustanovitvi, to je leta 1925, zgradili
gasilski dom, ki je služil namenu vse do začet-
ka osemdesetih let, ko so začeli z gradnjo
novega - večjega in udobnejšega. Med tem
časom so zamenjali tudi tri črpalke, od prve
lesene do rosenbaverce, ki še danes služi svo-
jemu namenu. Pri gradnji gasilskega doma je
s prostovoljnim delom sodelovala vsa vas.
Opravljenih je bilo preko 10.000 prostovoljnih
delovnih ur. Med tem pa je bilo potrebno
zamenjati tudi 25 let star gasilski kombi, kar
nam je preko občinske gasilske zveze in ljudi,
ki so imeli razumevanje za našo situacijo,
uspelo uresničiti že lani, sedaj pa ga bomo
svečano predali namenu.

Nekoliko daljši govornik je bil predsednik
Sveta krajevne skupnosti Lavrica, kamor spa-
da vas Orle s svojimi 40 hišami in 120 krajani.

V svojem govoru je poudaril vsebino dela,
delovne navade in rezultate prostovoljnega
dela v gasilskih društvih širom po Sloveniji in
še posebej na Orlah.

Pohvalil je gasilce, ki so nesebično delovali
pri obnovi vodovoda in nove asfaltne prevleke
na Orlah, saj so svojo pripravljenost - popri-
jeti za vsakršno delo, kalili prav v gasilskem
društvu: »Ste torej neposredno potrebni in
veliki vzorniki nesebičnega prostovoljnega in
človekoljubnega dela, zato vas imajo vsi lju-
dje, mislim, da brez razlike na stranko in
življenjsko prepričanje, preprosto radi. Svojo
sposobnost organiziranja izžarevate tudi s pri-
rejanjem veselic, kar pomeni, da ste vsestran-
ski, veseli in radoživi ljudje. Vse to potrjuje
današnji obisk ijudi, ki so se zbrali ob tej
slovesnosti. Take prireditve so bile tudi v naj-
težjih časih vir dohodka za vzdrževanje opre-
me za prepotrebno šolanje in usposabljanje.
Prav to slednje od vas zahteva veliko skritih
prostovoljnih delovnih ur, saj se oprema poso-
dablja, potrebno se je z njo seznanjati. Za vse
to pa ob vsem drugem delu žrtvujete proste
ure, spanec ali drugačno preživljanje prostih
dni. Vse to moramo danes še posebej ceniti,
ko je prostovoljno v tem zmaterializiranem
svetu izgubilo svoj pomen in smisel. Gasilci
tako najbolj nazorno kažete, kako in kaj vse se
lahko stori z nekaj dobre volje in medsebojne-
ga razumevanja. Ste torej enkratno vzorniki,
vredni posnemanja, kako mora biti ekipa us-
klajena, če želi biti koristna v svojem poslan-
stvu. Vaše skupno delo v društvu se tako
nujno odraža v vsakdanjem delu in življenju,
ki mu morata biti tuja vsako sovraštvo in
zavist.«

Predsednik KS Lavrica je še poudaril: »De-
lo KS je usmerjeno le v usklajevanje razvoja in
pridobivanje potrebnih sredstev. Na tem po-
dročju bomo še naprej aktivno spremljali in
podpirali vaša prizadevanja za dokončno ure-
ditev asfaltne prevleke od Rudnika na Orle.
Letos naša KS ni bila uvrščena v intenzivno
komunalno urejanje, vendar računamo. tako,
kot ste bili gasilci deležni nakupa vozila, da
bomo v naslednjih letih uspeli tudi to zadevo
dokončno urediti.«

Svoj nagovor je končal z željo, da je dobro,
ker ima gasilsko društvo sedaj novo opremo,
vedar bi bilo najlepše, če je ne bi bilo potreb-
no nikoli in nikjer zares uporabiti, čeprav ve,
da bo zato tudi poslej vedno pripravljena.

STANKO KLEMENČIC-SAROŽIN

Sosedov dan tudi jeseni:
Pomagajmo podpeškemu jezeru,
jezu...

Ljudi dobre volje vabimo, da ob začetku jeseni, od
26. septembra do 3. oktobra, skupaj poleplamo svo-
ja bivanjska okolja. Naj bo to zunanji simbol naše
notranje medsebojne z dejanji dokazane sprave!

V vsaki vasi so opuščeni vodnjaki, pročelja, turi-
stične točke - jez. Jezero. . . - ki bi z malo dobre
volje predvsem domačinov, postali opazni, že znani,
pa čistejši...

To je nova priložnost, da se na malenkostih v mini
in pravočasno naučimo reševati velike probleme:
•nedsebojno komuniciranje v družbi.

Predelave lastnih smeti doma (reciklaža), pravilno
kurili. izboljšali kvalitelo voda...

Komunalne rešilve: kanalizacija, vodovod, asfalt,
razsvetljava, vodna in požarna zajetja, rezervarji...

Turistične točke in rekreacija - oživljanje kulture
in običajev. Stopimo torej skupaj in naj bo reševanje
vsega naštetega res zunanje znamenje miru in sožitja
čimveč sosedov,..

V imenu občinskega in mestnega odbora
SLOVENSKE UUDSKE STRANKE

Drago Stanovnik
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NA DOBROVl PRI U U B U A N l
Ob posvetitvi Slovenije Mariji, smo se na Dobrovi

zahvalili tudi za vsa prizadevanja pri oživljanju so-
sedskih skupnosli in za srečno obnovo cerkve na
Gulču. Priporočili pa smo se tudi Mariji, da nam
pomaga izprosili medsebojno ljubezen, kot je napi-
sano na novem zvonu, ki nas tako vsak večer vabi
k spravi in sožitju med seboj in z naravo.

V NOTRANJIH GORICAH
Popoldne smo preživeli v družbi našega predsedni-

ka Milana in Štefke Kučan, mnogih gasilcev, narod-
nih noš, kočijažev, župnika in kaplana. pihalne god-
be iz Mengše, noneta iz Plutala, folklorne skupine
Rožmarin, ansambla Tomaža Novaka iz Vnanjih
Goric in dramskega igralca Jožeta Logarja ter snc-
malca Janeza Cimpermana. Vsi so pripomogli, da
smo se imeli na gasilskem prazniku res lepo.

NA BREZOVICl
Zvečer pa smo na Brezovici sprejeli novega župni-

ka Janeza Kompare, ki se je po maši srečal s člani
župnijskih pastoralnih svetov ter ključarji. Zupniku
Janezu Oberstar se iskreno zahvaljujemo za vse
sodelovanje in mu želimo vse dobro in Božjega bla-
goslova na odgovornem delu v Puli.

DRAGO STANOVNIK

Fržolar v slovenskih brazdah
Z namenom, da vse vaške aktivnosti posredujemo

svetu in se preko novih domačih dopisnikov vpleta
v mrežo prijateljstva ludi vsaka naša vas in občina ter
zaradi boljših tehničnih možnosti (več prostora, ob-
jave slik, ild.) se Fržolar po sedmih številkah seli
v Slovenske brazde, ki so medsebojni Svobodi, Lju-
bezni in Sožitju do sedaj namenile največ pozornosti
in prostora.

Tako kdor pogreša Fržolarja, naj kupi Slovenske
brazde. Novim naročnikom pa bomo dali poseben
popust!

Pa uspešno in srečno jesen vam želi
DRAGO STANOVNIK

Zahvala
Gasilsko društvo Notranje gorice-Plešivica se po

uspešnem praznovanju svoje 80. letnice delovanja in
prevzemu novega avtomobila zahvaljuje krajanom
za vso pomoč.

Ua nam je bilo lepo pa so poskrbeli tudi naslednji
pokrovitelji: MESARJA »LAJČl« in Tapetniitvo
- DEBEVEC iz Plešivice, AVTOKLEMENČIČ iz
Notranjih goric, Cvetličarna »KARMEN« iz Vrhni-
ke, Minimarket »NANA« iz Prevalj, PLEŠKO
CARS iz Brezovice. Vladimir Lenarčič iz Iga, PLU-
TAL, GRUDA, Zavarovalnica Triglav, in tiskarna
DELO iz Ljubljane ter Slovenska ljudska stranka.

Za njihova dobra dela se jim iskreno zahvaljuje-
mo, saj vsem nam kažejo, da so praktičen zgled
medsebojne pomoči, in posnemajmo jih na vseh
področjih!

Vsem želimo vse dobro, s povabilom na novo
srečanje ob godu našega zavetnika sv. Martina.

GD NOTRANJE GORICE-PLEŠIVICA


